

Sisältö

Artikkeleita

<i>Vepsä, Iisa</i> : Lain ja asian luonteen mukaan – oikeuslähteet 1700-luvulla	499
<i>Ollila, Riitta</i> : Parlamentaarinen immunitetti ja poliitikkojen sananvapaus	525
<i>Pihlajarinne, Taina</i> : Eurooppalaisen tuomioistuinkäytännön hyödyntäminen immateriaalioikeuden tutkimuksessa	547
<i>Niiniviita, Ville</i> : Pahoinpitelyrikoksen törkeäksi tekevät perusteet oikeuskäytännön valossa	559

Katsauksia ja pienempiä kirjoituksia

<i>Myrsky, Matti</i> : Yliopistojemme taloudenpidon oikeudellisia kysymyksiä	582
<i>Havu, Timo</i> : Toimivalta tapaturma- ja liikennevahinkoasioissa	596

Oikeuskäytäntöä

KKO 2011:102 – Rangaistuksen mittaaminen seksuaalirikoksessa – teon vai tekijän teon jälkeisen toiminnan arvottamista? (<i>Matti Tolvanen</i>)	606
---	-----

Kirjallisuutta

Sörgjerd, Caroline: Reconstructing Marriage. The Legal Status of Relationships in a Changing Society. (<i>Sanna Mustasaari</i>)	614
Tasa-arvon loukussa? Arvostelu teoksesta Anu Pylkkänen: Trapped in Equality: Women as Legal Persons in the Modernisation of Finnish Law. (<i>Heikki Pihlajamäki</i>)	617
Koistinen, Jarmo: Talousrikos Venäjällä. Oikeusvertaileva tutkimus yritystoiminnan talousrikosten rangaistavuuden alasta historiallisessa ja yhteiskunnallisessa kontekstissa Venäjällä ja Suomessa. (<i>Jussi Tapani</i>)	619
Toimitukselle saapunutta kirjallisuutta	628

Personalialia

Yhden ihmisen elämästä oli moneksi – Pirkko K. Koskinen in memoriam. (<i>Niklas Bruun – Lea Haapkylä – Lauri Railas – Taru Turunen</i>)	629
Aarne Nuorvala 100 vuotta. (<i>Pekka Hallberg</i>)	633

Tiedoksi

Ajankohtaista Suomalaisessa Lakimiesyhdistyksessä	636
Tämän numeron kirjoittajat	637

English Summaries of the Articles	638
---	-----

Inhalt

Vepsä, Iisa: Nach Gesetz und dem Wesen der Rechtssache – Rechtsquellen im 18. Jahrhundert; *Ollila, Riitta*: Parlamentarische Immunität und Meinungsfreiheit der Politiker; *Pihlajarinne, Taina*: Verwertung der europäischen justiziellen Praxis in der Erforschung des Immaterialgüterrechts; *Niiniviita, Ville*: Die Rechtsgrundlagen, die eine Körperverletzungsstraftat als eine schwere Straftat im Licht der Rechtsprechung belegen; *Myrsky, Matti*: Rechtliche Fragen zur Haushaltsführung unserer Universitäten; *Havu, Timo*: Befugnisse bei Unfall- und Verkehrsunfallsachen; *Rechtsprechung; Literatur; Personalialia; Mitteilungen; Zusammenfassungen der Artikel auf Englisch*

Contents

Vepsä, Iisa: »According to the law and the nature of the case« – Sources of law in the 18th Century; *Ollila, Riitta*: Parliamentary immunity and freedom of speech in politics; *Pihlajarinne, Taina*: Using European case-law in the study of IPR law; *Niiniviita, Ville*: Aggravating circumstances in violent crime: A view to the case-law; *Myrsky, Matti*: Legal aspects of University finances; *Havu, Timo*: Jurisdiction in accident and traffic accident cases; *Legal Cases; Literature; Personalialia; Information; English Summaries of the Articles*